
Innkalling til årsmøte i Enebakk Nei til EU 

Tirsdag 1. april 2025 

Sted: Frivillighetens arena – Gamle Kirkebygden skole,  
Ignaveien 18, 1912 Enebakk 
Kl: 19.00 
 
Saksliste 

Sak 1 Åpning  
Sak 2 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sak 3 Valg av møteleder 
Sak 4 Valg av referent 
Sak 5 Valg av to til å skrive under protokollen  
Sak 6 Årsberetning – se lenger ned på siden. 
Sak 7 Regnskap – eget dokument 
Sak 8 Innkomne saker 
Sak 9 Valg 
Enebakk NTEU har ingen valgkomité. 
Årsmøtet foretar valg på selvstendig grunnlag. 
 
 
 
 
 

Årsmelding 2024-25 

Årsmøte 2024 ble holdt hos Ingjerd Bergskaug på Knapstad 6. mars 2024. Sittende styre og revisor 
ble gjenvalgt. 
 
Perioden har vært preget av kampen mot ACER; Vi har fått førstehånds kjennskap til hvor galt det 
står til for fremtiden, og hvor villig Ap har blitt til å overhøre/overkjøre folkemeningen i denne saken.  
 
På vårparten 2024 delte vi ut en del brosjyrer. Vi deltok som vanlig med egen stand på Bygdedagen i 
august.  Arne Thodok Eriksen, leder i Akershus Nei til EU sto sammen med oss på stand.   
 
Summa summarum: Altfor dårlig utadrettet virksomhet i lokalmiljøet.  Vi har ikke hatt noen åpne 
møter selv, men Unni har deltatt i Sandvika og på Årnes – begge steder ble Nei til EU utfordret av 
Venstre.  26.mars: Stor aksjon med fanemarkering mot EUs 4.energimarkedspakke foran Stortinget kl 
15.30 med bl.a. Industriaksjonen og Nei til EU.  Ellers har leder deltatt i de fleste styremøter i 
Akershus nei til EU som 1.vara, men kommer til å begrense deltakelsen der fremover.  
 
Enebakk Nei til EU har nå 35 medlemmer.  
 
Unni Degrum/leder  
Sign. 

Styret som ble valgt på årsmøtet i 

2024 

Enebakk NTEU har ingen valgkomité. 

Leder  Unni Degrum 
Nestleder Kjell C. Hovde 
Sekretær Hans Kristian Solberg 
Kasserer  Hans Kristian Solberg 
Styremedlem Heidi Skaug  
Styremedlem  Ingjerd Bergskaug 
Styremedlem Geir Dal 
Styremedlem Leif Øystein Forfang 
 
Varamedlemmer i rekkefølge:  
Jon Gunnar Weng, Jenni Lindström 
 
Revisor Kjell Dehli 
 
Årsmøtet vedtok at styret kan suppleres 

med representanter større politisk bredde. 


